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PROTOKOLL 04/12 
 

Protokoll fra møte i helse- og sosialkomiteen Bydel Grünerløkka 06.juni 2012 kl. 18:00 i 
bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57, inngang Korsgata. 
 
Åpen halvtime;  
To personer møtte opp til åpen halvtime. De representerte utestedet Syng og tok ordet til sak 
70/12 om utvidete åpningstider. Åse Risberg tok ordet til sak 54/12 og snakket om bakgrunnen 
for skjenkesøknaden hennes. 
 
Opprop: 
 
Til stede: Knut Tvedten(H) leder, Stig Tollefsen(V), Saera Khan(A) 
Wenche Olafsen(F) Ragnar Leine(R), Patrik Sahlstrøm (MDG), Siavash Sangtarash(SV)     
 
Forfall: Raena Aslam(A) Magnus Worren(A) 
 
I stedet møtte: Lars Alldén, Harald Steinsrud 
 
Fra administrasjonen møtte: Avdelingsdirektør for helse- og sosial Tage Guldvog og 
møtesekretær Hodan Ismail Ahmed  
 
Godkjenning av innkalling 
Enstemmig godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet godkjent med tilleggssaker 71/12 og 72/12. 
 
 
Informasjon 
● Muntlig:  
Hanne Aspelien, sosialsjef i NAV, informerte om arbeidet de gjør. 
Informasjon om tvangsvedtak på sykehjem. 
Statusoppdatering; samhandlingsreformen. 
 
Innmeldte spørsmål: 
Margrethe Valler, representant fra MDG, ønsket ordet for å gi informasjon om sosialt 
entreprenørskap og den nye tverrpolitiske samarbeidsgruppa. Da Margrethe ikke er medlem i 
helse- og sosialkomiteen stemte komiteen om å gi henne talerett. 
  
Votering; 
Margrethe(MDG) innvilget talerett på møtet med 7(H, V, SV, 3A, MDG) mot 2( R, 
F,)stemmer. 
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Margrete fortalte kort om den tverrpolitiske gruppen som jobber med sosialt entreprenørskap 
og informerte om et arrangement i forbindelse med dette på pop up hub på Fredensborg 7.juni 
kl. 19:00.   
 
 
Spørsmål om sosialt entreprenørskap fra MDG. 
 
Vi ønsker å få laget en oversikt over hva som er av sosialt entreprenørskap på Grünerløkka, 
samt en mulighets- og utfordringsanalyse lokalt.  
 
I førsteomgang ønsker vi svar på hvor mye en slik undersøkelse vil koste og hvor lang tid det 
vil ta å få gjort den. 
 
2 Vi ønsker en vurdering fra administrasjonen over mulighetene til å etablere veiledning og 
annen grunnleggende støtte til grundere innenfor grønn/sosial entreprenørskap, gjerne etter 
modell for Servicekontoret for Næringslivet. Gjerne i samarbeid med Næringsetaten. 
 
3 Vi ønsker en vurdering fra administrasjonen på hvorvidt det er noen lokaler/tomter som 
disponeres av bydelen eller kommunen på Grünerløkka som vil egne seg for grønne/sosiale 
entreprenører. 
 
Svar fra administrasjonen: 
 
Notat til helse- og sosialkomiteens møte 6.juni 2012 
Fra Bydelsadministrasjonen 
 
Sosialt og grønt entreprenørskap i Bydel Grünerløkka – oversikt og svar på spørsmål fra 
MDG 

 
 

Innledning og definisjon 
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Vår forståelse av sosialt entreprenørskap er basert på definisjonen NAV bruker i sin 
tilskuddsordning. Der står det at ”sosialt entreprenørskap innebærer etablering av virksomheter 
som har som mål å løse sosiale eller samfunnsmessige problemer og behov, og som bruker 
metoder og verktøy fra forretningsverden for å nå målene. Det siste betyr at virksomheten er 
opptatt av markedet/salg og inntjeningsstrategier. Virksomheten må ha økonomisk potensial og 
kunne bli økonomisk selvstendig etter noen tid.” Videre omfatter NAVs tilskuddsordning i 
hovedsak sosialt entreprenørskap på et bestemt område, nemlig tiltak mot bekjempelse av 
fattigdom og sosial eksklusjon.  
 
NAVs definisjon er omfattende og gir rom for tolkning. Det er for eksempel uklart hvilken 
juridisk form eller styreform en sosial entreprenør kan ha, og om hun/han sikter mot å generere 
profitt og hvordan overskuddet skal reinvesteres. Dette er bekymringsfullt, fordi det er mulig å 
kalle seg for sosial entreprenør uten å måtte redegjøre for hvordan evt. profitt vil brukes. I noen 
tilfeller er det dessuten vanskelig å skille sosiale entreprenører fra andre interesseorganisasjoner 
og veldedige organisasjoner som jobber mot å løse samfunnsproblemer.  
 
Når det gjelder grønt entreprenørskap er definisjonen enda mer uklar. En av grunnene er at 
feltet er nytt og har blitt lite forsket på. Det hersker uenighet rundt lignende faktorer som er 
beskrevet ovenfor, men også rundt grønne entreprenørers formål generelt. Holder det at 
formålet er å løse miljømessige utfordringer, eller betyr grønt entreprenørskap at man også skal 
ta i bruk miljøvennlige metoder for å løse disse utfordringene? Her finnes det ingen entydig 
definisjon å henvise til, og heller ikke mange eksempler å undersøke.  
 
Sosialt og grønt entreprenørskap i bydelen 
Til tross for uenigheten rundt definisjon og utforming av sosialt og grønt entreprenørskap ser 
bydelen nytten av denne type virksomheter, særlig når det gjelder å supplere den offentlige 
sektors tjenester og dermed bidra til å utvide det samlede tilgjengelige sosiale hjelpeapparatet.   
Per i dag samarbeider NAV Grünerløkka med sosiale entreprenører som ”KREM” og 
”Pøbelprosjektet”. Videre bruker minst en av våre skoler tilbudet fra ”Trivselsleder”, samt at 
”Gladiator (aball1)” og ”FRETEX” har sine lokaler på Grünerløkka og ”Vulcan hotellet” 
opererer her. Bydelen selv har initiert arbeid som kan sammenlignes med typiske aktiviteter en 
sosial entreprenør ville utført, for eksempel ”Rusken” og ”Drømmeuken”. Dessuten støtter vi 
mange prosjekter som sikter mot å inkludere innvandrere, unge rusmisbruker og sosialt utsatte 
mennesker, særlig gjennom vårt ungdomsarbeid.  
 
 
Svar på spørsmålene fra Grünerløkka MDG 
1. ”Vi ønsker å få laget en oversikt over hva som er av sosialt entreprenørskap på 

Grünerløkka, samt en mulighets- og utfordringsanalyse lokalt. I første omgang ønsker vi 
svar på hvor mye en slik undersøkelse vil koste og hvor lang tid det vil ta å få gjort den.” 
 

Her må vi henvise til ovennevnte problemer angående definisjonen av sosialt og grønt 
entreprenørskap. En slik undersøkelse er svært krevende og kan bli kostbar samt at det er uklart 
hva sosial og grønt entreprenørskap egentlig går ut på. Uklarhetene er for store og arbeidet er 
ikke innenfor bydelsadministrasjonens arbeidsoppgaver. Det er derfor vanskelig å finne noen 
som kan påta seg en slik ”udefinerbar” jobb og vi har ikke klart å finne ut hvem som kan lage 
en slik undersøkelse og hva det eventuelt vil koste. 
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2. ”Vi ønsker en vurdering fra administrasjonen over mulighetene til å etablere veiledning og 
annen grunnleggende støtte til grundere innenfor grønt/sosialt entreprenørskap, gjerne etter 
modell for Servicekontoret for Næringslivet. Gjerne i samarbeid med Næringsetaten.” 

 
Administrasjonen finner det lite formålstjenelig og utenfor bydelens oppgaver å drive slik 
veiledningsvirksomhet i bydelen. Skulle man ha gjort det, ville det krevd minst en ny stilling 
for et tilbud man ikke vet om er etterspurt. Administrasjonen anser at støtte til slik virksomhet 
også ligger utenfor bydelens oppgaver og finner det meget problematisk å prioritere dette på 
bekostning av grunnleggende helse- og sosiale tjenester. På nettsiden til Næringsetatens 
Servicekontor står det bl.a. at de ”arrangerer korte etablererkurs og informasjons- og 
temakvelder for personer som har liten eller ingen praktisk erfaring i å drive egen bedrift” og at 
de tilbyr gratis forretningsplanveiledning. Etter administrasjonens mening dekker dette behovet 
i Oslo som helhet for veiledning av gründere. 
 
3. ”Vi ønsker en vurdering fra administrasjonen på hvorvidt det er noen lokaler/tomter som 

disponeres av bydelen eller kommunen på Grünerløkka som vil egne seg for grønne/sosiale 
entreprenører.” 

 
Bydelen disponerer ingen slike lokaler. Om andre virksomheter i kommunen har lokaler som 
egner seg, er det vanskelig for administrasjonen å svare på. Ledige lokaler som kommunen 
ønsker å leie ut til private, averteres på vanlig måte. Det er så vidt vi vet ikke en prioritert 
oppgave for kommunen å finne lokaler for næringsvirksomhet. 
 
 
Avslutning: 
Bydelsadministrasjonen er positiv til samarbeid med sosiale entreprenører. Vi ønsker å fortsette 
og videreutvikle samarbeidet vårt med de som er aktive i bydelen i dag og vi undersøker også 
kontinuerlig mulighetene for nye samarbeidspartnere. Bydelen er stolt av å supplere sine egne 
tilbud med kreative og gode tilbud fra andre aktører. Men vi vil også påpeke at målgruppene 
våre – eldre, syke og vanskeligstilte mennesker, samt barn og unge,– fortjener tjenester med 
god kvalitet og leverandører som kan by på både erfaring og godt omdømme.   
 
Administrasjonen ser det som vår primære rolle å være samarbeidspartner heller enn å være en 
initiativtaker som fremmer nye innovative tilbud/virksomheter. Vi tror at andre aktører er bedre 
og kan by på med mer ekspertise på dette feltet enn det bydelen kan og skal. Vi er imidlertid 
alltid åpne for nye samarbeidspartnere.  
 
 
Eventuelt: 
 
Merknad fra Rødt. 
”Rødts representant har blitt kjent med at Torgeir Fjeld har valgt å melde seg ut av Rødt og å 
melde seg inn i SV. Uten en representant i Bydelsutvalget blir det mer utfordrende enn tidligere 
for oss som er igjen i partiet å ivareta de forpliktelsene vi har overfor våre velgere. Vi har 
kommet til at vi vil forsøke etter beste evne å oppfylle ønskene for representasjon fra de som 
stemte på partiet, og vil derfor videreføre vårt arbeid i komiteen. Vår oppgave er å fremme 
Rødts politikk, med forslag som er i tråd med det programmet vi har blitt valgt inn i 
Bydelsutvalget på. Nå vil dette arbeidet først og fremt skje i komiteen.”       
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Merknad fra Fremskrittspartiet. 
F stilte spørsmål om det var riktig, med hensyn til lover og regler, at Rødt fikk fortsette i 
komiteene når de har mistet bydelsutvalgets medlem i partiet. 
 
Merknad fra administrasjonen: 
Administrasjonen opplyste om at seksjon for kvalifisering og miljø ville komme på neste møte 
etter sommeren og fortellet om arbeidet deres. 
 
Saker til behandling: 
 
SAK 47/12 PROTOKOLL FRA MØTE I HELSE- OG SOSIALKOMITEEN 18. APRIL 
2012  
 
Vedtak:  
Protokollen enstemmig godkjent 
 
SAK 48/12 PAULUS SYKEHJEM - RAPPORT FRA TILSYN 29. 2.2012  
Saksnr.: 201290125 
 
Hs forslag til vedtak: 
Tilsynsrapporten tas til orientering. Komiteen savner en tilbakemelding fra Sykehjemsetaten på 
Tilsynsutvalgets kommentar om status på det innvendige vedlikeholdet. Utover dette er 
Komiteen godt fornøyd med at det ikke er funnet andre kritikkverdige forhold ved 
sykehjemmet. 
 
Votering: 
Hs forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Tilsynsrapporten tas til orientering. Komiteen savner en tilbakemelding fra Sykehjemsetaten på 
Tilsynsutvalgets kommentar om status på det innvendige vedlikeholdet. Utover dette er 
Komiteen godt fornøyd med at det ikke er funnet andre kritikkverdige forhold ved 
sykehjemmet. 
 
 
SAK 49/12  1. TERTIALRAPPORT 2012-GRÜNERLØKKA SENIORSENTER 
Saksnr.: 201290302 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Tertialrapport 2012 for Grünerløkka seniorsenter tas til orientering. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Tertialrapport 2012 for Grünerløkka seniorsenter tas til orientering. 
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SAK 50/12- SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING – NY -NABOENS PUB, 
TOFTESGATE 30.   
Saksnr.: 201201228   
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Naboens bar AS, for Naboen pub, Toftesgate 
30. Åpningstid inne/skjenketid inne: 03:30/03:00, åpningstid ute/skjenketid ute: 00:00/23:30, 
anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas. 
 
Rs forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Naboens bar AS, for Naboen pub, Toftesgate 
30. Åpningstid inne/skjenketid inne: 03:30/03:00, åpningstid ute/skjenketid ute: 00:00/23:30, 
anbefales ikke. Stedet ligger i et område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter 
næringspolitiske hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn 
alkoholskjenking. Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært 
mange serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder.  
 
Voteringsorden: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble satt opp mot Rs forslag til vedtak. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 8( 3A, H, V, MDG, SV, F) mot 1(R)stemmer 
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Naboens bar AS, for Naboen pub, Toftesgate 
30. Åpningstid inne/skjenketid inne: 03:30/03:00, åpningstid ute/skjenketid ute: 00:00/23:30, 
anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas. 
 
 
SAK 51/12- SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING, NY, CAFE D´OR, 
HAUSMANNSGATE 6 
Saksnr.: 201290029 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Rytme AS for Cafe D´Or, Hausmannsgate 6, 
åpningstid inne/ skjenketid inne: 03:30/03:00, åpningstid ute/ skjenketid ute:00:00/23.30, 
anbefales så fremt tilgjengligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
Rs forslag til vedtak:  
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Rytme AS for Cafe D´Or, Hausmannsgate 6, 
åpningstid inne/ skjenketid inne: 03:30/03:00, åpningstid ute/ skjenketid ute:00:00/23.30, 
anbefales ikke. Stedet ligger i et område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter 
næringspolitiske hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn 
alkoholskjenking. Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært 
mange serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder 
 
Voteringsorden: 
Bydelsdirektørens forslag ble satt opp mot Rs forslag 
 
Votering: 
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Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 5( F, V, SV, H, MDG) mot 4(R, 3A)stemmer. 
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Rytme AS for Cafe D´Or, Hausmannsgate 6, 
åpningstid inne/ skjenketid inne: 03:30/03:00, åpningstid ute/ skjenketid ute:00:00/23.30, 
anbefales så fremt tilgjengligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
 
SAK 52/12 SØKNAD OM FORNYELSE AV SKJENKEBEVILLING, LOCANDA, BAR, 
PIZZA OG PASTA, MARKVEIEN 57. 
Saksnr.:201290144 
 
Hs forslag til vedtak 
Søknad fra Locanda AS for Locanda, pizza, pasta og bar, Markveien 57, om fornyelse av 
skjenkebevilling med åpningstid inne/skjenketid inne: 01:00/00:30, anbefales såfremt 
tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas. 
 
Votering 
Hs forslag enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Søknad fra Locanda AS for Locanda, pizza, pasta og bar, Markveien 57, om fornyelse av 
skjenkebevilling med åpningstid inne/skjenketid inne: 01:00/00:30, anbefales såfremt 
tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas. 
 
SAK 53/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING UTE, 
LOCANDA, MARKVEIEN 57. 
Saksnr. :201290144 

 
Rs forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Locanda, markveien 57 
Locanda AS søker om serverings- og skjenkebevilling ute for Locanda pizza, pasta og bar, 
Markveien 57, åpningstid ute/skjenketid ute: 22:00/21:30 anbefales ikke. Ved uteservering på 
fortauet vil kravet om minst 2 meter fri passasje ikke kunne bli innfridd, og det vil bli vanskelig 
for bevegelseshemmede å passere. 
 
Hs forslag til vedtak: 
Søknad fra Locanda AS for Locanda, pizza, pasta og bar, Markveien 57, om skjenkebevilling 
ute med åpningstid ute/skjenketid ute: 22:00/21:30, anbefales når det gjelder fortauet. 
 
Derimot anbefales ikke søknaden om skjenkebevilling ute med åpningstid ute/skjenketid ute: 
22:00/21:30 når det gjelder bakgården. Den beskjedne størrelsen på bakgården tilsier at det lett 
kan oppstå støy og røyklukt som kan være sjenerende og dermed føre til et dårligere bomiljø 
for naboer og andre berørte. 
 
Voteringsorden: 
Rs forslag til vedtak om uteservering på fortau ble satt opp mot første avsnitt av Hs forslag til 
vedtak om uteservering på fortau. 
 
Deretter stemte komiteen over Hs andre avsnitt av forslag til vedtak. 
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Votering; 
Rs forslag vedtatt med 6(MDG, SV, 3A, R) mot 3( F, H, V) stemmer.  
 
Hs forslag, andre avsnitt, enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Locanda, markveien 57 
Locanda AS søker om serverings- og skjenkebevilling ute for Locanda pizza, pasta og bar, 
Markveien 57, åpningstid ute/skjenketid ute: 22:00/21:30 anbefales ikke. Ved uteservering på 
fortauet vil kravet om minst 2 meter fri passasje ikke kunne bli innfridd, og det vil bli vanskelig 
for bevegelseshemmede å passere. 
 
Søknaden om skjenkebevilling ute med åpningstid ute/skjenketid ute: 22:00/21:30. når det 
gjelder bakgården, anbefales ikke. Den beskjedne størrelsen på bakgården tilsier at det lett kan 
oppstå støy og røyklukt som kan være sjenerende og dermed føre til et dårligere bomiljø for 
naboer og andre berørte. 
 
 
SAK 54/12 SØKNAD OM SKJENKE- OG SERVERINGSBEVILLING, K7 KRO, 
KIRKEGÅRDSGATE 7. 
Saksnr.: 201290041   
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra KGT AS for K7 Kro, Kirkegårdsgate 7, 
åpningstid inne/skjenketid inne 01:00/00:30, åpningstid ute/skjenketid ute 22:00/21:30 
anbefales ikke med hensyn til bomiljøet, da det lett kan oppstå støy og røyklukt som kan være 
sjenerende for naboer. 
 
Hs forslag til vedtak: 
Søknad fra K7-KRO, Kirkegårdsgate 7, om serverings- og skjenkebevilling med åpningstid 
inne/skjenketid inne 01:00/00:30, og ny uteservering, med åpningstid ute/skjenketid 
ute:22:00/21.30, anbefales såfremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas. 
 
Rs tilleggsforslag til bydelsdirektørens forslag:  
Stedet ligger i et område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske 
hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. 
Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært mange 
serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder. 
 
Voteringsorden: 
Bydelsdirektørens forslag ble satt opp mot Hs forslag til vedtak 
Deretter stemte komiteen over Rs tilleggsforslag til vedtak 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 5( SV, 3A, R) mot 4 (H, V, F,MDG)stemmer 
Rs forslag til vedtak falt med 1 (R) mot 8( SV, H, MDG, 3A, V, F)stemmer 
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Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra KGT AS for K7 Kro, Kirkegårdsgate 7, 
åpningstid inne/skjenketid inne 01:00/00:30, åpningstid ute/skjenketid ute 22:00/21:30 
anbefales ikke med hensyn til bomiljøet, da det lett kan oppstå støy og røyklukt som kan være 
sjenerende for naboer. 
 
SAK 55/12- SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING, UTVIDET ÅPNINGSTID, BAR 
VULKAN, MARIDALSVEIEN 17B. 
Saksnr.:201290110  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute fra Bar Vulkan AS for Bar Vulkan, 
Maridalsveien 17B, åpningstid ute/skjenketid ute 24:00/23:30, anbefales så fremt 
tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas. 
 
Rs forslag til vedtak 
Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute fra Bar Vulkan AS for Bar Vulkan, 
Maridalsveien 17B, åpningstid ute/skjenketid ute 24:00/23:30, anbefales ikke. 
Stedet ligger i et område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske 
hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. 
Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært mange 
serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder.  
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 8 (H, F, V,3A, SV, MDG) mot 1(R)stemmer. 
 
Vedtak: 
Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute fra Bar Vulkan AS for Bar Vulkan, 
Maridalsveien 17B, åpningstid ute/skjenketid ute 24:00/23:30, anbefales så fremt 
tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas. 
 
 
SAK 56/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING, NY, 
MATHALLEN OSLO, VULKAN FISK, MARIDALSVEIEN 17A,   
Saksnr.:201290176 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Vulkan fisk AS, for Mathallen Oslo- Vulkan 
fisk, Maridalsveien 17A, åpningstid inne /skjenketid inne; 03:30/03:00, anbefales så fremt 
tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
 
Rs forslag til vedtak  
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Vulkan fisk AS, for Mathallen Oslo- Vulkan 
fisk, Maridalsveien 17A, åpningstid inne /skjenketid inne; 03:30/03:00, anbefales ikke. 
Stedet ligger i et område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske 
hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. 
Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært mange 
serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder.  
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Votering: 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 8( H, F, V, 3A, SV, MDG)mot 1(R)stemmer.  
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Vulkan fisk AS, for Mathallen Oslo- Vulkan 
fisk, Maridalsveien 17A, åpningstid inne /skjenketid inne; 03:30/03:00, anbefales så fremt 
tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
 
SAK 57/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING, NY, 
KULINARISK AKADEMI, AVDELING VULKAN, MARIDALSVEIEN 17 A,   
Saksnr.: 201290250 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra kulinarisk akademi AS for kulinarisk akademi, 
avdeling Vulkan, Maridalsveien 17A, åpningstid inne/skjenketid inne: 03:30/03:00, anbefales 
så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
Rs forslag til vedtak  
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra kulinarisk akademi AS for kulinarisk akademi, 
avdeling Vulkan, Maridalsveien 17A, åpningstid inne/skjenketid inne: 03:30/03:00, anbefales 
ikke. Stedet ligger i et område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter 
næringspolitiske hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn 
alkoholskjenking. Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært 
mange serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 8( H, F, V, 3A, SV, MDG)mot 1(R)stemmer  
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra kulinarisk akademi AS for kulinarisk akademi, 
avdeling Vulkan, Maridalsveien 17A, åpningstid inne/skjenketid inne: 03:30/03:00, anbefales 
så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
 
SAK 58/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING, NY, 
CHAMPAGNERIA BODEGA, VULKAN, MARIDALSVEIEN 13-17. 
Saksnr.:201290260 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Champagneria Bodega AS for Champagneria 
Bodega, Maridalsveien 13-17, åpningstid inne/skjenketid inne 03:30/03:00, åpningstid ute 
/skjenketid ute: 00:00/23:30, anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede 
ivaretas.    
 
Rs forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Champagneria Bodega AS for Champagneria 
Bodega, Maridalsveien 13-17, åpningstid inne/skjenketid inne 03:30/03:00, åpningstid 
ute/skjenketid ute: 00:00/23:30, anbefales ikke. Stedet ligger i et område som allerede har 
mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske hensyn ønskelig med et mangfold der det 
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er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. Generelt gjelder også det alkoholpolitiske 
synspunkt at bydelen alt har svært mange serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å 
redusere antallet skjenkesteder.  
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 8( H, F, V, 3A, SV, MDG)mot 1(R)stemmer  
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Champagneria Bodega AS for Champagneria 
Bodega, Maridalsveien 13-17, åpningstid inne/skjenketid inne 03:30/03:00, åpningstid ute 
/skjenketid ute: 00:00/23:30, anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede 
ivaretas.    
 
SAK 59/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING, NY, SMAK AV 
VALDRES, MARIDALSVEIEN 17A.  
Saksnr.: 201290287 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Smak av Valdres Oslo AS om serverings- og 
skjenkebevilling for Smak av Valdres, Maridalsveien 17A, åpningstid inne/skjenketid 
inne:03:30/03:00, anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
 
Rs forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Smak av Valdres Oslo AS om serverings- og 
skjenkebevilling for Smak av Valdres, Maridalsveien 17A, åpningstid inne/skjenketid 
inne:03:30/03:00, anbefales ikke. Stedet ligger i et område som allerede har mange 
skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere 
forretningstilbud enn alkoholskjenking. Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at 
bydelen alt har svært mange serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere 
antallet skjenkesteder.  
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 8( H, F, V, 3A, SV, MDG)mot 1(R)stemmer.  
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Smak av Valdres Oslo AS om serverings- og 
skjenkebevilling for Smak av Valdres, Maridalsveien 17A, åpningstid inne/skjenketid 
inne:03:30/03:00, anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
SAK 60/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING, NY, NYE 
SCHOUS KULTURBRYGGERI, TRONDHEIMSVEIEN 2. 
Saksnr.:201290145     
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Schous kulturbryggeri, Trondheimsveien 2, 
åpningstid inne/skjenketid inne:03:30/03:00, anbefales så fremt tilgjengeligheten for 
bevegelseshemmede ivaretas.  
 
Rs forslag til vedtak: 
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Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Schous kulturbryggeri, Trondheimsveien 2, 
åpningstid inne/skjenketid inne:03:30/03:00, anbefales ikke. 
Stedet ligger i et område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske 
hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. 
Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært mange 
serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder.  
 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 8( H, F, V, 3A, SV, MDG)mot 1(R)stemmer.  
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Schous kulturbryggeri, Trondheimsveien 2, 
åpningstid inne/skjenketid inne:03:30/03:00, anbefales så fremt tilgjengeligheten for 
bevegelseshemmede ivaretas.  
 
SAK 61/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING, EIERSKIFTE, 
CAFE DI ROMA, SOFIENBERGGATE 6  
Saksnr:201290146 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Cafe Di Roma Grünerløkka DA for Cafe Di 
Roma, Sofienberggate 6,åpningstid inne/ skjenketid inne:01:00/00:30, åpningstid ute/skjenketid 
ute: 23:00/22:30, anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Cafe Di Roma Grünerløkka DA for Cafe Di 
Roma, Sofienberggate 6,åpningstid inne/ skjenketid inne:01:00/00:30, åpningstid ute/skjenketid 
ute: 23:00/22:30, anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.  
 
SAK 62/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING, HOTEL 
HAVANNA, NY, THORVALD MEYERSGATE 36.   
Saksnr.: 201290251  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Viva Zapata AS for Hotel Havanna, Thorvald 
Meyers gate 36,åpningstid inne/skjenketid inne; 03:30/03:00, anbefales så fremt 
tilgjengligheten for bevegelseshemmede ivaretas.    
 
Rs forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Viva Zapata AS for Hotel Havanna, Thorvald 
Meyers gate 36,åpningstid inne/skjenketid inne; 03:30/03:00, anbefales ikke.  
Stedet har tidligere fått salgsbevilling, og kan dermed ikke både ha serverings- og 
skjenkebevilling samtidig med salgsbevilling. (Lov om omsetning av alkohoholdige drikker § 
3-1 siste setning i andre avsnitt).  Stedet ligger i et område som allerede har mange 
skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere 
forretningstilbud enn alkoholskjenking. Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at 
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bydelen alt har svært mange serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere 
antallet skjenkesteder.  
 
 
A og Rs omforentforslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Viva Zapata AS for Hotel Havanna, Thorvald 
Meyers gate 36,åpningstid inne/skjenketid inne; 03:30/03:00, anbefales ikke, Stedet ligger i et 
område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske hensyn ønskelig 
med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. Generelt gjelder også 
det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært mange serveringssteder for alkohol og at 
det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder.  
 
Voteringsorden: 
R trakk forslaget sitt 
Bydelsdirektørens forslag mot vedtak ble satt opp mot R og As omforente forslag 
 
Votering: 
R og As forslag ble vedtatt med 6( 3A, R, SV, MDG) mot 3( H, F, V)stemmer.  
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Viva Zapata AS for Hotel Havanna, Thorvald 
Meyers gate 36,åpningstid inne/skjenketid inne; 03:30/03:00, anbefales ikke, Stedet ligger i et 
område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske hensyn ønskelig 
med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. Generelt gjelder også 
det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært mange serveringssteder for alkohol og at 
det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder.  
 
Merknad fra Rødt: 
Stedet har tidligere fått salgsbevilling, og kan dermed ikke både ha serverings- og 
skjenkebevilling samtidig med salgsbevilling. (Lov om omsetning av alkohoholdige drikker § 
3-1 siste setning i andre avsnitt). 
 
 
SAK 63/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING - EIERSKIFTE, 
AMERICAN SPORTSBAR, LØRENVEIEN 44  
Saksnr.: 201290285 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling ved eierskifte fra Løren konsept AS for American 
sportsbar, Lørenveien 44, åpningstid inne/ skjenketid inne:01:00/00:30, åpningstid ute/ 
skjenketid ute:23:00/22:30, anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede 
ivaretas.    
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling ved eierskifte fra Løren konsept AS for American 
sportsbar, Lørenveien 44, åpningstid inne/ skjenketid inne:01:00/00:30, åpningstid ute/ 
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skjenketid ute:23:00/22:30, anbefales så fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede 
ivaretas.    
 
 
Sak 64/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING, EIERSKIFTE 
OG NY UTESERVERRING, DJENGIS KHAN, LØRENVEIEN 44,  
Saksnr.:201290286 
 
Bydelsdirektøren forslag til vedtak: 
Søknad fra Løren restaurant AS for Djengis Khan, Lørenveien 44, om serverings- og 
skjenkebevilling ved eierskifte med åpningstid inne/skjenketid inne  
01:00/00:30, og ny uteservering, med åpningstid ute/skjenketid ute:23:00/22:30,anbefales så 
fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.   
 
Rs forslag til vedtak: 
Søknad fra Løren Restaurant AS for Djengis khan, Lørenveien 44 om serverings- og 
skjenkebevilling til ny uteservering, anbefales ikke, stedet ligger i et område som allerede har 
mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske hensyn ønskelig med et mangfold der det 
er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. Generelt gjelder også det alkoholpolitiske 
synspunkt at bydelen alt har svært mange serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å 
redusere antallet skjenkesteder.  
 
Voteringsorden: 
Komiteen stemte først over den første delen av bydelsdirektørens forslag som gjaldt 
skjenkebevilling ved eierskifte. Deretter ble andre del av bydelsdirektørens forslag om 
uteservering satt opp mot Rs forslag til vedtak. 
 
 
Votering 
Bydelsdirektørens forslag, første del, enstemmig vedtatt. 
Bydelsdirektørens forslag, andre del, vedtatt med 8( H, F, 3A, SV, MDG, V) mot 1 
(R)stemmer. 
 
Vedtak: 
Søknad fra Løren restaurant AS for Djengis Khan, Lørenveien 44, om serverings- og 
skjenkebevilling ved eierskifte med åpningstid inne/skjenketid inne  
01:00/00:30, og ny uteservering, med åpningstid ute/skjenketid ute:23:00/22:30,anbefales så 
fremt tilgjengeligheten for bevegelseshemmede ivaretas.   
 
SAK 65/12 SØKNAD OM SALGSBEVILLING VED EIERSKIFTE, JOKER 
DÆLENENGATA 38,   
Saksnr: 201290223 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Søknad fra Sinsen kolonial AS for Joker, Dælenenggata 38, om salgsbevilling ved eierskifte  
anbefales så fremt tilgjengligheten for bevegelseshemmede ivaretas.     
 
 
Votering; 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
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Vedtak:  
Søknad fra Sinsen kolonial AS for Joker, Dælenenggata 38, 
om salgsbevilling ved eierskifte anbefales så fremt 
tilgjengligheten for bevegelseshemmede ivaretas.     
 

 

SAK 66/12 SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING, 
UTESERVERING, NY, JACOB AALL BRASSERIE OG BAR, THORVALD MEYERS 
GATE 80  
Saksnr.: 201290298 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Søknad fra Brasserie Grünerløkka AS for Jacob Aall Brasserie og Bar, Thorvald Meyers gate 
80, om uteservering åpningstid/skjenketid: 24:00/23:30, anbefales så fremt tilgjengeligheten for 
bevegelseshemmede ivaretas.  
 
Rs forslag til vedtak:  
Søknad fra Brasserie Grünerløkka AS for Jacob Aall Brasserie og Bar, Thorvald Meyers gate 
80, om uteservering åpningstid/skjenketid: 24:00/23:30, anbefales ikke. Stedet ligger i et 
område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske hensyn ønskelig 
med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. Generelt gjelder også 
det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært mange serveringssteder for alkohol og at 
det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder 
 
Omforent forslag fra R, H og F: 
Søknad fra Brasserie Grünerløkka AS for Jacob Aall Brasserie og Bar, Thorvald Meyers gate 
80, om uteservering åpningstid/skjenketid: 24:00/23:30, anbefales ikke. Ved uteservering på 
fortauet vil kravet om minst 2 meter fri passasje ikke kunne bli innfridd, og det vil bli vanskelig 
for bevegelseshemmede å passere. 
 
Andre del av Rs  forslag:  
Stedet ligger i et område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske 
hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. 
Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært mange 
serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder.  
 
Voteringsorden: 
R trakk første del av forslaget sitt til fordel for omforent forslag. 
Bydelsdirektørens forslag ble satt opp mot omforent forslag fra R, H og F.  
Komiteen stemte deretter over andre del av Rs forslag. 
Votering: 
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
Rs tilleggsforslag falt med 1(R) mot 8( H, F, V, SV, 3A, MDG)stemmer  
 
Vedtak: 
Søknad fra Brasserie Grünerløkka AS for Jacob Aall Brasserie og Bar, Thorvald Meyers gate 
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80, om uteservering åpningstid/skjenketid: 24:00/23:30, anbefales ikke. Ved uteservering på 
fortauet vil kravet om minst 2 meter fri passasje ikke kunne bli innfridd, og det vil bli vanskelig 
for bevegelseshemmede å passere. 
 
SAK 67/12 RAPPORT FRA TILSYNSBESØK 21. 4 -LILLEBORG SYKEHJEM 
Saksnr.:201290321 
 
Hs forslag til vedtak: 
Tilsynsrapporten tas til orientering med følgende kommentar. Komiteen er godt fornøyd med at 
Sykehjemsetaten har tatt til etterretning de forhold Tilsynsutvalget har påpekt, og arbeider med 
å finne løsninger på eller allerede har løst disse. 
 
Votering: 
Hs forslag enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Tilsynsrapporten tas til orientering med følgende kommentar. Komiteen er godt fornøyd med at 
Sykehjemsetaten har tatt til etterretning de forhold Tilsynsutvalget har påpekt, og arbeider med 
å finne løsninger på eller allerede har løst disse. 
 
 
SAK 68/12 RAPPORT FRA TILSYNSBESØK 14.4- LILLE TØYEN SYKEHJEM 
Saksnr.: 201290321 
 
Hs forslag til vedtak; 
Tilsynsrapporten tas til orientering med følgende kommentar. Komiteen er godt fornøyd med at 
Sykehjemsetaten har tatt til etterretning de forhold Tilsynsutvalget har påpekt, og arbeider med 
å finne løsninger på eller allerede har løst disse. 
 
Votering: 
Hs forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Tilsynsrapporten tas til orientering med følgende kommentar. Komiteen er godt fornøyd med at 
Sykehjemsetaten har tatt til etterretning de forhold Tilsynsutvalget har påpekt, og arbeider med 
å finne løsninger på eller allerede har løst disse. 
 
 
SAK 69/12 TERTIALRAPPORTERING 1. TERTIAL 2012. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Tertialrapport og tertialstatistikk for Bydel Grünerløkka per 1. tertial 2012 tas til orientering. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Tertialrapport og tertialstatistikk for Bydel Grünerløkka per 1. tertial 2012 tas til orientering. 
 
 



 
 

 17 

SAK 70/12 SØKNAD OM UTVIDET ÅPNINGSTID – OG SKJENKETID, SYNG, 
ØVREGATE 7. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Søknad fra Syng AS om utvidet åpningstid- og skjenketid for Syng, Øvregate 7, åpningstid 
inne/skjenketid inne:03:30/03:00, åpningstid ute/skjenketid ute: 24:00/23:30,anbefales ikke av 
hensyn til nærliggende boligområder.   
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Søknad fra Syng AS om utvidet åpningstid- og skjenketid for Syng, Øvregate 7, åpningstid 
inne/skjenketid inne:03:30/03:00, åpningstid ute/skjenketid ute: 24:00/23:30,anbefales ikke av 
hensyn til nærliggende boligområder.   
 
 
SAK 71 /12 SØKNAD OM UTVIDET ÅPNINGSTID/SKJENKETID, GUNSMOKE, 
SEILDUKSGATE 17. 
Saksnr:201290963. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid fra 2 Star AS for Gunsmoke, Seilduksgate 17, 
åpningstid inne/skjenketid inne:03:30/03:00, åpningstid ute/skjenketid ute 00:00/23:30, 
anbefales ikke godkjent, da dette stedet ikke er lokalisert på områder innefor 
”skjenkeblekkspruten” og ikke faller inn under unntakene i bydelens lokale skjenkeforeskifter.   
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak. 
Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid fra 2 Star AS for Gunsmoke, Seilduksgate 17, 
åpningstid inne/skjenketid inne:03:30/03:00, åpningstid ute/skjenketid ute 00:00/23:30, 
anbefales ikke godkjent, da dette stedet ikke er lokalisert på områder innefor 
”skjenkeblekkspruten” og ikke faller inn under unntakene i bydelens lokale skjenkeforeskifter.   
 
SAK 72/12 SØKNAD OM UTESERVERING, NY, DØGNVILL BAR & BURGER, 
MARIDALSVEIEN 13E  
Saksnr:201290415 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om ny uteservering fra Vulkan burgerbar AS for Døgnvill bar & burger, Maridalsveien 
13 E, åpningstid ute/skjenketid ute 00:00/23:30, anbefales så fremt tilgjengeligheten for 
bevegelseshemmede ivaretas.   
  
Rs forslag til vedtak. 
Søknad om ny uteservering fra Vulkan burgerbar AS for Døgnvill bar & burger, 
Maridalsveien 13 E, åpningstid ute/skjenketid ute 00:00/23:30, anbefales ikke.  
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Stedet ligger i et område som allerede har mange skjenkesteder, og det er etter næringspolitiske 
hensyn ønskelig med et mangfold der det er flere forretningstilbud enn alkoholskjenking. 
Generelt gjelder også det alkoholpolitiske synspunkt at bydelen alt har svært mange 
serveringssteder for alkohol og at det er ønskelig å redusere antallet skjenkesteder.  
 
Voteringsorden: 
Bydelsdirektørens forslag ble satt opp mot Rs forslag. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag vedtatt med 8( H, F, MDG, V, SV, 3A) mot 1(R)stemmer.    
 
Vedtak: 
Søknad om ny uteservering fra Vulkan burgerbar AS for Døgnvill bar & burger, Maridalsveien 
13 E, åpningstid ute/skjenketid ute 00:00/23:30, anbefales så fremt tilgjengeligheten for 
bevegelseshemmede ivaretas.   
 
 
Oslo, 6.juni 2012 
Sekretær, helse- og sosialkomiteen. 
Hodan Ismail Ahmed 


